
 

 

Degerby   

Samfällighetsförening 
 

Årsmötesprotokoll 

 

Protokoll från årsmöte för Degerby Samfällighetsförening avseende verksamhetsåret 2015-

2016 

 

Tid: Onsdagen den 20 maj kl. 19.00-21.00 

Plats: Ölsta Folkets Hus 

Närvarande: Fastigheterna 

6:02,6:06,6:11,6:22,6:23,6:26,6:35,6:36,6:44,6:45,6:47,6:53,6:55,6:57,6:58,6:61,6:62,6:64 

 

 

1. Årsmötets öppnades 
Ordförande Egon Lööf hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Fråga om kallelse till årsmötet skett i behörig ordning 
Mötet ansåg att kallelsen skett i behörig ordning. 

 

3. Val av mötesordförande. 
Till mötesordförande valdes Egon Lööf. 

 

4. Val av sekreterare för mötet. 
Till sekreterare för mötet valdes Ulf Olsson. 

 

5. Val av justeringsmän tillika rösträknare. 
Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Berit Hansson och Erik Sandgren. 

 

6.Godkännande av dagordningen. 
Årsmötet godkände dagordningen 

Aktuell röst och debiteringslängd fanns tillgänglig under mötet. 

En fullmakt åt Henrik Lindh för Lena o Greger Sandström 6:46. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och räkenskapssammandrag. 
Ordförande Egon Lööf föredrog verksamhets berättelsen. 

Kassör Bo Nordling föredrog styrelsens räkenskapssammandrag. 

Vägansvarig Pelle Melin talade om utförda arbeten under året, dikning av stora delar av 

Igelviksvägen, hela Kärrhöksvägen. 

VA ansvarig Örjan Elfström talade om försöken att lokalisera vatten-avstängningsbrunnarna 

i vägarna och om försöken att täta föreningens mätbrunn ( genomgående stegbultar), 

samt utvärderingen av de 2 flyght pumpar som tomt 6:46 och 6:40 provat. 

Fritidsansvarig Lina Reiman kunde inte närvara vid mötet men under året har normalt 

underhåll utförts vid badet och tvättbryggan, samt att under året är tvättbryggan kompletterad 

med nytt bärverk. 

 

 



8. Revisionsberättelse. 
Erik Sandgren föredrog revisionsberättelsen, mötet beslöt att lägga revisionsberättelsen till 

handlingarna. 

 

9. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet.  
Mötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

 

10. Styrelsens förslag till verksamhet för det kommande verksamhetsåret. 
Väg: 

Vissa arbeten har skjutits på framtiden. 

1. En väghyvel har införskaffats för att kunna sladda vägarna i egen regi av väggruppen. 

Kostnad 20.000:- 

2. Kommande arbeten kurvan mot tomt 6:65, avmattning av VA-ledningar. 

3. Fortsatta dikningsarbeten, enligt tidigare redovisat 16 punkts program. 

4. Trädfällning för öppen fiber mm, bland annat utanför tomt 6:02. 

VA:  

1. En metalldetektor har inköpts och samtliga medlemmar uppmanas att lokalisera sina egna 

anslutningspunkter och att testa att de fungerar. ( avstängning vid ev. vattenläcka). 

2. Årets kostnad för vattenförbrukningen kommer att delas upp på en fast avgift 1.134:- och 

en ren vattenförbrukningsavgift, detta för att bättre matcha kommunens debiteringar. 

Fritid: 

1. Badet skall förses med rörgravsgrus i vattnet och sandlådesand på land. 

2. Ett cementrör placeras vid den fasta bänken för att ge medlemmarna möjlighet till en 

grillplats men även förhoppningsvis undvika "spontangrillning" på strand och brygga. Vid 

missbruk plockas cementringen bort. Årsmötet stödjer denna åtgärd. 

3. Ingen ny trampolin är inköpt, ställningen på hopptornet monteras bort. Årsmötet stödjer 

denna åtgärd. 

 

11. Motioner 
 

11a. Ändring i stadgarna: Kallelse till årsmötet via brev eller e-post. 

Årsmötet beslöt att godkänna detta. 

 

11b. Ändring i stadgarna: Styrelseledamöter 6st, suppleante 2st. 

Årsmötet beslöt att godkänna detta. 

 

11c. Avslutning av organisationsnummer 815200-3755, för vägsamfälligheten. 

 

12. Förslag till utgifts-och inkomststat samt medlemsavgift. 
Kassören Bo Nordling föredrog budgeten för Väg/Fritid och VA. 

 

Förslag till Årsavgift för Väg/Fritid 5.400:- samt möjligheten till att vid ett tillfälle höja 

årsavgiften med 1.000:- till maximalt 6.400-. 

 

Förslag till årsavgift för VA 4.400:- samt möjligheten till att vid ett tillfälle höja årsavgiften 

med 1.000:- till maximalt 5.400:-. 

 

Årsmötet beslöt att fastställa årsavgiften enligt ovan. 

 



13. Beslut om styrelsearvoden. 
Mötet beslöt att arvodet skall vara 990:- per person för ledamöter och suppleanter. 

 

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Valberedningen föreslår följande styrelseledamöter. 

Omval av Pelle Melin  t.o.m 2017 

Omval av Örjan Elfström  t.o.m 2017 

Omval av Ulf Olsson t.o.m 2017 

Valda till 2016 är Egon Lööf, Bo Nordling och Lina Reiman 

 

Styrelsesuppleanter  

Nyval av Marie Adolfsson t.o.m 2016 

Omval av Anders Malmros t.o.m 2016 

 

Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag. 

 

15. Val av revisorer och revisorssuppleanter 
Valberedningen föreslår följande revisorer. 

Omval av Anton Konechny t.o.m 2016 

Omval av Erik Sandgren  t.o.m 2016 

 

Revisorssuppleanter 

Omval av Margareta Brithell t.o.m 2016 

Omval av Anneli Tillman t.o.m 2016 

 

Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag 

 

16. Val av valberedning och sammankallande i valberedning. 
Årsmötet beslöt att välja, 

Henrik Lind tomt 6:45 sammankallande 

Lii Engvall tomt 6:22 

Om valberedningenönskar ställer Gunilla Andreasson tomt 6:11, upp som en tredje medlem. 

 

 

17. Kungörelse av justerat protokoll. 
I enlighet med stadgarna kommer protokollet att kungöras inom  två veckor på föreningens 

anslagstavlor. 

 

18. Övriga frågor. 
Mia Meijer tyckte att grannsamverkansarbetet hade fungerat dåligt både med information och 

att veta vilka som var involverade i verksamheten. Daniel Strömseng som har varit 

huvudansvarig för verksamheten känner att engagemanget har varit lågt. Styrelsen försöker att 

ta över verksamheten och försöker att hitta arbetsformer för detta arbete. 

 

Britt-Marie Salmen undrade över fiberföreningen. Erbjudandet från Telia om en anslutning 

för 19.900:- gick ut den 19 maj, vad man kommer att erbjuda för framtida anslutningar är 

oklart. 

Den tidigare fiberföreningen kommer att avvecklas och i samband med det kommer troligtvis 

en viss återbetalning av inbetalat belopp att återbetalas ca 2-3.000:-. 



 

Carina Bernfeldt undrade vad styrelsen har för planer för att komma tillrätta med den på 

senare år ökande mängd vatten som finns på de tomter som ligger nedanför 

Höghammarsvägen och allmänningen mot Igelviken. Styrelsen har som ett första försök 

prioritering på att öppna upp och avvattna VA-ledningarna i hörnet av tomt 6:65. 

 

Mia Meijer framförde att ett liknande problem med dålig vattenavrinning länge varit fallet i 

Kärrhöksvägens förlängning från Igelviksvägen ut mot Rittners mark, dessutom har det fallit 

ett träd där på föreningens mark. 

 

Frågan togs upp om möjligheten att flytta sina brevlådor till andra postställen, är det en fråga 

som posten måste tillfrågas om. Vi är ett område med lantbrevbärning och av den anledningen 

har vi gemensamma postlådställningar och inte var sin vid varje tomt. 

 

Föreningens postlåda vid Igelviksvägens infart fyller ingen funktion längre, styrelsens förslag 

är att ta bort den. Årsmötet stödjer denna åtgärd. 

 

Flera deltagare tyckte dessutom att märkningen av vissa postlådorna var dålig. 

Marie Adolfsson lovade att lägga lappar i dessa postlådor och uppmana alla att tydligt 

markera namn och adress. 

 

Örjan Elfström redogjorde för att föreningen för närvarande har två hemsidor, den hemsida 

som finns genom föreningen REV kommer att tas bort och styrelsen får i uppdrag att utse en 

ansvarig för Degerby.se. 

 

 

19. Årsmötets avslutning. 
Ordförande Egon Lööf tackade alla närvarande och avslutade mötet 21.05. 

 

 

 

 

 

 

 

Egon Lööf, Ordförande.                                          Ulf Olsson, Sekreterare 

 

 

 

 

Erik Sandgren, justeringsman                                Berit Hansson, justeringsman              
 


